
*English version below*

Beste leden! 
We hopen dat het goed is gegaan met jullie tentamens en jullie
weer vol goede moed zijn begonnen aan het nieuwe semester. Na
een rustige januari, zijn het SOG bestuur en de fractie weer druk
bezig deze februari met de Universiteitsraad en het organiseren
van allerlei activiteiten. Dit kan je allemaal vinden in deze
nieuwsbrief en daarnaast hebben we weer een interview met een
bestuurslid van een andere vereniging. Deze maand is dat Ivar van
de Beta Business Days, die ons meer verteld over zijn ervaringen
met de relatie tussen studie en de werkvloer. 

Liefs, 

Het SOG bestuur '22/'23
 

Agenda

SAVE THE DATE!
In de aankomende maand staan de volgende activiteiten op de
planning:

16 februari: Universiteitsraad & Consent Event

22 februari: De Halfjaarlijkse Algemene Ledenvergadering

2 maart: Galant Gala

Daarnaast zijn de data voor het lustrum bekend!
Het lustrum zal plaatsvinden op 24 tot 26 mei en de Old Board
and Faction dag op 27 mei.
Kom de 50ste verjaardag van SOG samen met ons vieren en zet de
data alvast in je agenda! Meer informatie volgt…

Bestuur & Fractie updates

Bestuur
Hallo allemaal,

Na een maand met de UB als tweede huis (SO naar Ruben voor het
verbeteren van de koffievoorraad), hebben we weer veel zin in SOG
activiteiten. De aankomende maanden hebben we het dan ook erg
druk! We begonnen de maand met een Orange Monday, die we
samen hebben georganiseerd met TBR. Deze Orange Monday stond
in het teken van medezeggenschap en veel faculteitspartijen
waren aanwezig bij de borrel, die plaatsvond in de borrelruimte
van Albertus Magnus. Het was een groot succes en samen met TBR
en vele anderen hebben we onze medezeggenschap kennis en vele
biertjes uitgewisseld. 

Verder staan er de komende tijd veel activiteiten op de planning
die we samen met andere verenigingen organiseren. 

16 februari is het Consent Event van 19.00 tot 21.00 in The
Social Hub (Student Hotel). 

Je kan tot donderdag 23 februari nog kaartjes kopen voor
Galant Gala, die plaatsvind op 2 maart vanaf 22.00 in Huize
Maas. 

Daarnaast zijn we druk bezig met de organisatie van Integration
Night en een symposium met Lijst Sterk. Meer informatie over
deze activiteiten volgen nog. 

Tenslotte staan er nog twee ALV’s in de nabije toekomst gepland,
die we aan het voorbereiden zijn. Dit zijn de Halfjaarlijkse
Algemene Ledenvergadering op 22 februari en de Algemene
Ledenvergadering van 7 maart, waarin de kandidaatsfractie wordt
goedgekeurd. We hopen jullie ook tijdens deze vergaderingen tegen
te komen, omdat we jullie input als leden erg belangrijk vinden.

Tussen al dit georganiseer door, moeten we natuurlijk ook
momenten vinden om tot rust te komen. Vandaar dat we in het
weekend van 17 tot 19 februari op Bestuur en Fractie weekend
gaan. Dit wordt een gezellig weekendje uitrusten op
Schiermonnikoog en de uitgelegen kans om de relatie tussen
bestuur en fractie nog sterker te maken. 

Hopelijk zien we jullie binnenkort op een van de activiteiten of de
ALV’s! 
 

Fractie
Hallo daar! 

We hebben behoorlijk wat updates voor jullie, sommige zijn
mijlpalen waar de SOG al jaren voor pleit. Dus maak je klaar en
pak een biertje, want we hebben zeker iets om te vieren!

Een ding waar de SOG fracties altijd voor hebben gepleit, is de
verhoging van bestuursbeurzen en we hebben geweldig nieuws
voor jullie allemaal. Voor het eerst in 8 jaar zullen de
bestuursbeurzen eindelijk worden verhoogd! We hadden gehoopt
op een aanzienlijke verhoging en vervolgens op indexering, maar
na een vergadering met de hele CvB was dit niet het geval,
vanwege de economische situatie van de RUG omdat we een
behoorlijk tekort hebben. De verhoging is nog niet bekend, maar er
komt wel een verhoging!

Een andere SOG overwinning uit de afgelopen periode zijn de
trainingen voor sociale veiligheid voor alle bestuursleden van
verenigingen. We hebben ervoor gezorgd dat de RUG deze
trainingen zal verzorgen voor alle besturen, vanaf volgend
academisch jaar. Op deze manier kunnen we een sociaal veiligere
omgeving creëren!

Zoals de meesten van jullie waarschijnlijk weten, gaat Cisca (onze
rector) niet voor herbenoeming, wat betekent dat we een nieuwe
rector magnificus moeten vinden. Wij, als SOG, hebben ervoor
gezorgd dat onze geliefde fractievoorzitter, Laura, in de BAC zit voor
de nieuwe rector. Op deze manier kunnen we ervoor zorgen dat de
toekomstige rector daadwerkelijk geniet van het gezelschap van
studenten en studentenorganisaties!

Je hebt misschien onze online aanwezigheid hier in Groningen
opgemerkt met onze "Become Active" campagne, die is gelanceerd.
Met de voice-over van de secretaris-generaal van de RUG, Stephan
van Galen, en materiaal van allerlei verenigingen en organisaties,
verovert de campagne Groningen. Zelfs Stephan zelf deelde de
video op zijn Instagram-account. Als je het nog niet hebt gezien,
doe dat dan snel!

Tot slot zijn we op zoek naar de toekomst van SOG, dus kandi's,
wat ook inhoudt dat de voorbereiding op de verkiezing en
campagne begint. Dus als je iemand kent in je kringen die
geïnteresseerd zou zijn om actief te worden en een fractiejaar te
doen, weet je waar je naartoe moet wijzen!

Tot ziens, en jullie weten ons te vinden!!

 

Interview met...

Hoi! Wil je jezelf voorstellen, wie ben je en wat doe je? 

Ik ben Ivar, ik ben 24 jaar oud en zit op dit moment in mijn
laatste jaar van de bachelor technische bedrijfskunde.
Daarnaast doe ik bestuur bij de Beta Business Days, voetbal
ik bij Forward en zit ik bij Vindicat, waar ik nu ga
kickboksen. 

Was je al van plan om actief te worden bij een vereniging? 

Voor ik in de stad kwam, was ik niet per se van plan om
actief te worden. Maar voor ik naar Groningen kwam heb ik
een jaar in Enschede gewoond en mijn huisgenoten waren
wel actief bij verenigingen, dus toen ik naar Groningen
verhuisde ben ik ook actief geworden. 

Hoe bevalt het om bestuur te doen?

Bestuur doen is een jaar vol uitdagingen, waarin je jezelf
echt leert kennen. Bij een vereniging zitten ook bepaalde
studenten, maar de Faculty of Science and Engineering
(FSE) is heel breed, waardoor ik meer verschillende
mensen tegenkom. Het is ook een leuke uitdaging, ik heb
veel contact met bedrijven, vooral op professioneel gebied.

Wat houdt je functie in?

Ik leg en onderhoud het contact met bedrijven, wat ik erg
leuk vind. De mensen zijn erg divers, bijvoorbeeld
recruiters, zij kunnen jong zijn en dicht bij de leefwereld
van studenten staan, maar de oudere recruiters kunnen ook
heel formeel zijn. Je krijgt echt een beter beeld van
bedrijven, ik heb nu een beter idee bij de bedrijven in
Nederland (in de technische sector). Ik ben veel op kantoor,
omdat het belangrijk is dat ik stand-by sta voor belletjes
vanuit bedrijven. 

Deze maand staat de relatie tussen studie en de werkvloer
centraal, hoe zie jij dit terugkomen in je eigen studie? 

Bij mijn eigen studie, Technische Bedrijfskunde (TBK),
hebben we niet veel contact met het bedrijfsleven. In
tegenstelling tot bijvoorbeeld TBK in Enschede, waar er
meer contact is met bedrijven. In Groningen merk ik dat
het initiatief bij studieverenigingen ligt. 

Hoe denk je dat er binnen je studie meer aandacht zou kunnen
worden besteed aan de voorbereiding op je carrière? 

Er zouden meer projecten kunnen worden gedaan met
bedrijven, omdat het op dit moment erg academisch
gefocust is. Het zou fijn zijn om de mogelijkheid te krijgen
om het praktischer in te vullen. Vooral in je scriptie
periode, zou je dit kunnen verwerken. Je kan op dit moment
je thesis bij een bedrijf schrijven, maar de mogelijkheden
zijn erg beperkt. In bijvoorbeeld Enschede hebben ze meer
projecten met bedrijven. Studieverenigingen hebben wel
veel activiteiten met bedrijven (lunches, lectures), maar er
zou ook meer vanuit de Universiteit kunnen worden
georganiseerd. Studieverenigingen focussen zich op grote
bedrijven en via de universiteit zouden kleinere bedrijven
ook aan bod kunnen komen. 

Doe jij zelf dingen buiten je studie om je te ontwikkelen op
carrière gebied? 

Ik doe dus bestuur, waarin ik mezelf echt sterk heb
ontwikkelt. Ik ben volwassener geworden, wat zich vertaalt
in betere planning en beter rekening houden met andere
mensen. Daarnaast heb ik bij mijn vereniging veel mensen
ontmoet en heb ik geleerd om assertief te zijn. Je studietijd
is natuurlijk de periode in je leven dat je makkelijk in
contact kan komen met verschillende mensen en
verschillende ideeën. Je studie bereid je niet per se goed
voor op de toekomst, maar dat gat kunnen
studieverenigingen vullen, die hebben meer contact met de
werkvloer en daar verkrijg je de vaardigheden die je op de
werkvloer kan toepassen. 

Thanks voor de goede tips, nog een laatste vraag: wat vind je
van oranjebitter? 

O Oranjebitter… Ik denk dan altijd aan mn oma of mn
vader, als ik denk aan bitter, niet perse oranjebitter
specifiek. Ik denk eigenlijk dat ik nog nooit oranjebitter heb
gedronken, maar ik weet dat het het SOG drankje is. Ons
drankje is is fristi wodka, die nemen we mee naar
constitutieborrels in onze gieter. 

English version

Dear members! 

We hope your exams went well and you started your new
semester in good spirits. After a quiet January, the SOG board and
faction are busy again in February with the U-council and
organising multiple activities. You can find out all about this in
this newsletter, and in addition, we have another interview with a
board member from a different association. This month we
interviewed Ivar from Beta Business Days, who is going to tell us
more about his experience with the relationship between study
and the workplace. 

Love,

The SOG Board '22/'23
 

Calendar

SAVE THE DATE!
The following activities are planned for the upcoming month: 

February 16th: U-Council and the Consent Event

February 22nd: The Half-yearly General Member Assembly 

March 2nd: Galant Gala

Furthermore, the Lustrum dates are known! 
The lustrum will take place from the 24th to the 26th of May and
the Old Board and Faction day on the 27th.  
Come celebrate the 50th birthday of SOG together with us and save
the date! More information will follow…

Board & Faction update

Board
Hey everyone!

After a month with the UB as our second home (SO to Ruben for
improving the coffee supply), we are looking forward to SOG
activities again. As such, we will be busy in the coming months!
We started the month with an Orange Monday, which we co-
organised with TBR. This Orange Monday was all about co-
governance, and many faculty parties attended the drink, which
took place in Albertus Magnus. It was a great success, and together
with TBR and many others, we exchanged our co-governance
knowledge and many beers. 

Furthermore, many shared events are planned in the coming
period, which we will organise together with other associations.

On February 16th is the Consent Event from 19.00 to 21.00 at
The Social Hub (Student Hotel). 
You can still buy tickets for Galant Gala until Thursday,
February 23rd. The Gala will take place on March 2nd from
22.00 in Huize Maas.

We are also busy organising Integration Night and a symposium
with Lijst Sterk. More information on these activities will follow. 

Finally, two more GMAs are planned for the near future, which we
are preparing. These are the Half-Yearly General Assembly on
February 22nd and the General Assembly on March 7th, where
the candidate faction will be approved. We hope to see you at these
meetings too, as we consider your input as members very
important.

Between all this organising, we obviously also need to find
moments to unwind. That is why we are going on a Board and
Faction Weekend from 17 to 19 February. This will be a fun
weekend on Schiermonnikoog and the perfect opportunity to
strengthen the relationship between the board and the faction. 

Hope to see you soon at one of the activities or the GMAs! 
 

Faction
Hello everyone, 

We have quite a lot of updates for you, some are milestones that
we as SOG have been advocating for, for years. So, strap yourselves
in, and grab a beer because we definitely celebrated!

One thing that the SOG factions have always had on their mind is
the increase of board grants, and we have great news for you all.
For the first time in 8 years, the board grants will finally be
increased!! We had hoped for a substantial increase and then to
have an indexation, however after a meeting with the entire CvB,
this was not the case, due to the economic situation of the UG as
we have quite the deficit. The increase is not known yet,
nonetheless, an increase will come!

Another SOG win from the past period is the social safety training
for all board members. We have ensured that the UG will provide
these trainings for all boards, starting next academic year. In this
manner, we can have a socially safer environment!

As most of you may know, Cisca (our rector) is not going for a re-
appointment, which means we need to find a new rector
magnificus. We, as SOG, ensured that our beloved faction chair,
Laura, will be in the BAC for the new rector. In this manner, we
can ensure that the future rector actually enjoys the company of
students and student organisations.

You may have noticed our online presence here in Groningen, with
our “become active” campaign, which has been launched. With the
voice-over of the secretary general of the UG, Stephan van Galen,
and material from all types of associations and organisations, the
campaign is taking Groningen by storm. Even Stephan himself
shared the video on his Instagram account. If you have not seen it
yet, please do!

Lastly, we are looking for the future of SOG, so Kandi’s, which also
entails that the preparation for the election and campaign is
starting. So if you know anyone in your circles who would be
interested in becoming active and doing a faction year, you know
where to point! 

See you guys around Groningen!
 

Interview with...

Hey! Can you introduce yourself; who are you and what do
you do?
My name is Ivar, I’m 24 years old and I’m in my last year of
the Bachelor of Industrial Engineering & Management.
Next to that, I’m also on the board of Beta Business Days, I
play soccer at Forward and I’m a member of Vindicat,
where I now also go kickboxing.

Were you planning to become active at an association before
you went studying?

Before I came to the city, I wasn’t planning on becoming an
active student. Before I went to Groningen, I studied a year
in Enschede and my roommates were all active within
associations. So, when I moved to Groningen, I decided to
also become active.

Do you like being on the board?

Being on a board is a year full of challenges, where you
really get to know yourself. Within an association, there is
often a certain type of people, but the Faculty of Science
and Engineering is very broad, and this board gives me the
opportunity to interact with many different people. It’s
also a fun experience because I have a lot of contact with
companies, especially professionally.

What does your position entail?

I establish and maintain contact with companies, which I
really enjoy. The people are very diverse, for example,
recruiters can be young and close to students' lives, but the
older recruiters can also be very formal. You really get a
better picture of companies and I now have a better idea of
the companies in the Netherlands (in the technology
sector). I am in the office a lot because it is important that I
am on standby for calls from companies.

This month's focus is on the relationship between study and
the workplace, how do you see this reflected in your own
studies?

In my own study, Industrial Engineering & Management,
we don't have much contact with the corporate world.
Unlike in Enschede, for example, where there is more
contact with companies. In Groningen, I notice that the
initiative mostly lies with the study associations.

How do you think more attention could be paid to your studies
in preparing for your career?

More projects could be done with companies because it is
currently very academically focused. It would be nice to
have the opportunity to make it more practical. Especially
in your thesis period, you could incorporate this. You can
currently write your thesis at a company, but the options
are very limited. In Enschede, for example, they have more
projects with companies. Study associations do have many
activities with companies (lunches, lectures), but there
could also be more organised from the University. Study
associations focus on big companies and through the
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associations focus on big companies and through the
university smaller companies could also be addressed.

Do you do things yourself outside your studies to develop
professionally?

So I do board, in which I have really developed myself a lot.
I have become more mature, which translates into better
planning and better consideration for other people. I also
met a lot of people at my association and learned to be
assertive. Your study period is, of course, the period in your
life when you can easily come into contact with different
people and different ideas. Your studies do not necessarily
prepare you well for the future, but study associations can
fill that gap, they have more contact with the workplace
and there you get the skills you can apply in the workplace.

Thanks for the great tips, one last question: what do you think
of oranjebitter?

Oh Oranjebitter... I always think of my grandma or my dad
when I think of bitter, not necessarily oranjebitter
specifically. I actually don't think I've ever had
oranjebitter, but I know it's the SOG drink. Our drink is
Fristi vodka, which we take to constitution drinks in our
watering can.

You can also find SOG at our socials! 

Our mailing address is:
info@studentenorganisatie.nl
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